



PROPECTIN®

Your Natural Body Filter

柏沛樂蘋果果膠

Filters your body of toxins

100% Natural Apple Pectin
Suitable for daily use



Key Benefits: 柏沛樂的多重功效：



Detox 排毒

Removes radionuclides, heavy metals and other toxins by Chelation (Binding)
以螯合作用排走體內輻射、重金屬及其他毒素



Digestive health 消化

Promotes overall digestive and gut health
有助消化系統及腸道健康



Diabetes Management 血糖管理

May assist in stabilizing blood sugar
或有助穩定血糖



Cardiovascular health 心血管

May assist in stabilizing blood pressure and cholesterol
或有助穩定血壓及膽固醇

"I am endorsing ProPectin because research shows it can substantially reduce the amounts of radionuclides such as Cesium-137 in the human body."

「我為柏沛樂背書，是因為研究顯示，此產品確實能夠大幅降低體內的放射性物質如鉅 - 137 及重金屬」



Dr. Michael Nobel 米高諾貝爾博士
Brand Ambassador 品牌代言人

PROPECTIN - Natural Detoxifier

ProPectin contains 100% pure apple pectin, sourced from apples grown only in Poland. A patented six-step process turns powerful apple pectin into a soluble powder. ProPectin is so concentrated that it takes 250 kilos of apples to make 1 kilo of pharmaceutical grade apple pectin. ProPectin selectively chelates radioactive substances and heavy metals such as Cs-137, mercury and lead so the body can flush them out.

Scientific trials have found that ProPectin may help to reduce cholesterol and stabilize blood sugar level.* Studies also indicate that apple pectin promotes cardiovascular and digestive health. It assists with overall healthy weight management.

柏沛樂 - 純天然排毒

柏沛樂含 100% 醫藥級蘋果果膠，利用波蘭出產的最高品質的蘋果，經過 6 個專利過程提煉，100% 水溶性濃縮粉末，可立即讓人體吸收；而每公斤柏沛樂醫藥級蘋果果膠，則需要 250 公斤的蘋果才可提煉而成。柏沛樂蘋果果膠透過螯合的過程，與放射性物質如鉅 - 137 及重金屬如水銀和鉛等結合後，從體內自然排出。

研究證實，蘋果果膠或有助維持健康的血糖及膽固醇水平、降低心血管及腎臟疾病的風險、改善消化系統及腸道健康及幫助維持健康體重。

* This product is not registered under the Pharmacy and Poisons Ordinance or the Chinese Medicine Ordinance. Any claim made for it has not been subject to evaluation for such registration. This product is not intended to diagnose, treat or prevent any disease but may assist in stabilizing blood glucose / cholesterol.

* 免責聲明：此產品沒有根據《藥劑業及毒藥條例》或《中醫藥條例》註冊。為此產品作出的任何聲稱亦沒有為該等註冊而接受評估。此產品並不供作診斷、治療或預防任何疾病之用。此產品或有助於穩定血糖 / 膽固醇。